

SPRING AHEAD!

2024 National Tree Seed Centre & Nursery Technical Update (Virtual)

Thursday
March 21, 2024

12 PM – 6 PM ADT/
8 AM – 2 PM PDT

Join the Canadian Tree Nursery Association (CTNA), National Tree Seed Centre and the Canadian Institute of Forestry for a virtual forum and updates from experts working to support and supply Canada's 2 Billion Tree Program.

The CTNA launched in October 2023 and is the voice of Canada's high-quality, native tree seedling producers. The CTNA will present on innovations and news in the sector. The National Tree Seed Centre will present updates on their programs, new 2BT services and support for Indigenous-led projects, capacity-building and research.

Speakers and an agenda will be confirmed soon.

Please register [here](https://us02web.zoom.us/join/9tZEuC02pqDwtHtaXM0RxOtpmyvdwGuOSUsVD)!

<https://us02web.zoom.us/join/9tZEuC02pqDwtHtaXM0RxOtpmyvdwGuOSUsVD>

Co-hosted by:



LE PRINTEMPS S'ANNONCE !

Mise à jour technique 2024
(virtuelle) du Centre national
de semences forestières et des
pépinières

Jeudi
21 mars 2024

De 12 h à 18 h HA
De 8 h à 14 h HP

Joignez-vous à **l'Association Canadienne des Pépinières Forestières (ACPF)**, au **Centre national de semences forestières** et à **l'Institut forestier du Canada** pour un forum virtuel et des mises à jour de la part d'experts travaillant au soutien et à l'approvisionnement du Programme canadien 2 milliards d'arbres.

Lancé en octobre 2023, l'ACPF est le porte-parole des producteurs de semis d'arbres indigènes de haute qualité du Canada. L'ACPF présentera les innovations et les nouveautés du secteur. Le Centre national de semences forestières fera le point sur ses programmes, les nouveaux services 2MA et le soutien aux projets dirigés par des Autochtones, au renforcement des capacités, et à la recherche.

Les conférenciers et l'ordre du jour seront confirmés prochainement.

Inscrivez-vous ici !

<https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZEucO2pqDwtHtaXM0RxOtpmyvdwGuOSUsVD>

Co-animé par :